
 

 

Verslag ASD vergadering van 02.10.23. 
 
Aanwezig:  Jo Haenen, John Nissen, Dorien van Meel, Cees Bontekoe,      
                        Anneke Veelen, Willem Vellema, Els Kneefel,  
                        Paula Claessens (gemeente), Loubna Azhimi (gemeente), Loes  

Vestjens  (wethouder) 
Afwezig mk:  Nicole Timmermans, Jos Mous. 
Gasten:           Wim Demarteau, Tom Smeets. 
Notulist: John Nissen. 
 
Concept verslag: 02.10.2023 John Nissen 
Vastgesteld op:   13-11-2023 
 
AGENDA: 

1. Opening.  
Jo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, met name Wim Demarteau, 
Tom Smeets, Paula Claessens , Loubna Azhimi en wethouder Loes Vestjens. 

 
2. Voorstellen nieuwe gasten.  

Alle aanwezigen stellen zich kort voor. 
 

3. Evaluatie met wethouder Loes Vestjens.  
-Loes maakt zich zorgen over het feit dat steeds meer mensen steeds kortere  lontjes 
hebben en    
zij hoopt dat  mensen inzien dat niet alleen de gemeente aan de lat staat voor de 
oplossing, maar dat we samen moeten zorgen voor de oplossingen van allerlei  
vraagstukken. Communicatie is daarbij essentieel. Dorien en Anneke geven aan dat de 
communicatie naar de inwoners helaas verre van optimaal is: er is nogal wat 
onduidelijkheid. Cees geeft aan dat bij de discussie rondom Noodwoningen en 
Bibliotheek inwoners niet pro-actief betrokken worden en dat het dus logisch is dat er 
reuring ontstaat. Dit kan alsnog, maak bv een knieval en vraag de inwoners bv alsnog 
wat we in Roerdalen nog meer zouden kunnen doen voor statushouders 
 
Vanuit de wens van gemeente en adviesraad, is ervoor gekozen om meer aandacht te 
geven aan de samenwerking.   Paula sluit  het komend half jaar regelmatig aan. Er wordt  
een   werkgroep geformeerd: Paula, Willem, Anneke en Dorien In de volgende 
vergaderingen geven zij inzicht in de vorderingen (actiepunt 162)   
-Wat de uitvraag van bankoverzichten betreft pleit de ASD om alle instanties die in 
opdracht van de gemeente met inwoners werken ( o.a. BsGW) de procedure te laten 
volgen die de MER gaat volgen ( aktie punt 163) 



 

 

-Loes geeft aan: Als de huisvesting voor de Oekraïense vluchtelingen, de statushouders 
en de eigen woningzoekenden klaar is, is het zaak de nieuwe buren te integreren in de 
samenleving. Hoe gaat dit proces verlopen?  Met vrijwilligers ? Het draaiboek hiervoor 
wordt samen met inwoners gemaakt. 
De ASD geeft aan dat de gemeente de inwoners hierbij kan betrekken door ze te 
informeren hierover en om medewerking te vragen 
-Meedenkers: Nu worden meedenkers ingezet op vraag van de inwoner. Dit werkt niet 
altijd goed. Vaak is er schroom om ernaar te vragen.  
Vraag: Is het mogelijk dat meedenkers meegaan in een eerste gesprek zodat inwoners de 
meedenker automatisch aangeboden krijgen. Als eerste wordt er dan, nadat uitgelegd is 
wie de meedenker is en wat hij/zij kan betekenen, gevraagd of de inwoner instemt met 
de aanwezigheid bij het eerste gesprek.   
Hierover wil de gemeente met betrokken organisatieonderdelen / Sociaal Team 
overleggen. Op de vergadering van 13 november worden we nader geïnformeerd over 
de  uitkomst (actiepunt 164).  
-Wat betreft bewindvoering / schuldhulpverlening geeft Loubna aan dat de gemeente 
geen zicht invloed  heeft op de hoogte van de kosten van bewindvoering. Het Project 
samen op maat in samenwerking met Plangroep heeft enerzijds als doel dat inwoners de 
best passende hulp krijgen en anderzijds zal er meer zicht en invloed op de hoogte van 
de kosten van bewindvoering zijn. De gemeenten Maasgouw, Echt-Susteren, Roerdalen, 
Leudal en Nederweert hebben als visie: ‘voor iedereen met geldproblemen moet een passende 
ondersteuning beschikbaar zijn’. Met passend wordt bedoeld dat de ondersteuning aansluit op 
de mate van zelfredzaamheid én problematiek van de inwoner. Hiervoor is een projectgroep 
samengesteld n.a.v. kick off bijeenkomst SOM waar de leden van de Adviesraad ook voor 
uitgenodigd waren Niemand van de Adviesraad heeft zich toen aangemeld voor de projectgroep. 
Cees geeft aan alsog graag deel te willen nemen aan de projectgroep. Loubna vraagt na of dit 
mogelijk is aangezien de projectgroep reeds gestart is.  

Slechts weinig inwoners hebben deelgenomen aan Gesprekken over bestaanszekerheid.. 
De werkwijze voor het verkrijgen en vergroten van bestaanszekerheid in Roerdalen zal  
dynamisch gebeuren door een groep die nagaat wat er zoal gebeurt in Roerdalen b.v. in 
dorpshuizen en voor welke doelgroep dat is. Op basis die waarnemingen en gesprekken 
wordt er gekeken wat missend is. Er wordt dus geen nieuw armoedeplan gemaakt er 
wordt a.d.h.v. verbeteringsvoorstellen gewerkt en regelmatig geëvalueerd of die slagen 
en hoe dit een vervolg moet krijgen. 
De pilot bestaanszekerheid is afgerond medio juni 2023. In de pilot zijn gesprekken 
gevoerd met enkele inwoners, alle maatschappelijke partners en belangrijke 
sleutelfiguren. We zien armoede/bestaanszekerheid als een opgave van de samenleving, 
van onze dorpen. Niet alleen de gemeente en instellingen hebben een rol. Vooral als het 
gaat om het elkaar helpen, het nemen van brede maatschappelijke initiatieven en het op 
de kaart zetten van bestaanszekerheid met elkaar.  



 

 

We werken dit uit in een procesvoorstel. Een maatschappelijke opgave is doelgericht, 
maar met onbekende uitkomst. Het is geen lineair proces, maar een beweging die groter 
wordt en van waaruit de deelnemers met initiatieven komen. Via een breed opgezet 
gesprek met de samenleving willen we de krachten bundelen en tot nieuwe aanpakken 
komen.  

4. Inbreng nieuwe punten en vaststellen definitieve agenda. 

Wegens tijdgebrek wordt dit punt doorgeschoven naar de volgende vergadering. 
 

5. Ingebrachte en geagendeerde nieuwe punten. 
Er zijn geen nieuwe punten. 

 
6. Vaststelling verslag van de vergadering van 11.09.2023. 

Aan punt 3 (info over bibliotheken in Roerdalen) wordt toegevoegd: 
De Adviesraad constateert dat er blijkbaar reeds ingezet wordt op een bepaalde locatie en dat  
het eerdere voorstel van de Adviesraad om de inwoners om input te vragen (nog) niet is 
opgepakt. Bovendien lijken de voorwaarden van de SPUK nog niet helder en de Adviesraad 
vraagt zich dan ook af wat de toegevoegde waarde van het delen van de info op dit moment is. 
Over de nadere eisen en invulling worden we t.z.t. geïnformeerd. 
Aan punt 4 (concept projectplan jeugd- en jongerenbeleid) wordt toegevoegd: 
De Adviesraad geeft aan dat dit nog geen projectplan genoemd mag worden en dat er nog de 

nodige aanvullingen gemaakt moeten worden.. De ASD benadrukt het belang voor de 
opdracht van het project  
.Bij Rondvraag 
“en dat Paula Claessen haar rol bij de ASD gaat overnemen”.wordt vervangen door 
“Onze punten worden belegd in het technisch organisatorisch overleg”.  
 
Het verslag wordt verder vastgesteld. 

 
7. Werkgroepen. 

Wegens tijdgebrek wordt dit punt doorgeschoven naar de volgende vergadering. 
 

8. Bespreken open acties en bijwerken actiebesluitenlijst. 
Ook dit punt wordt wegens tijdgebrek doorgeschoven. 

 
9. Rondvraag. 

-Paula neemt de rol van Sonja niet over.  Paula begeleidt het proces om de 
samenwerking te intensiveren. Inhoudelijke vragen en actiepunten worden door de 
ondersteuner van het team MO, Maaike Verstappen, doorgezet naar het team. Mocht 
iemand vastlopen in dit proces, of duurt een antwoord te lang, dan kan Paula worden 
ingeschakeld.  



 

 

-Cees maakt reclame voor een gratis theatervoorstelling “A seat at the table” tbv 
racisme en discriminatie. 
-Dorien meldt dat vragen over communicatie gesteld kunnen worden aan Nicole. 

 
10. Jo sluit de vergadering. 

 


